
Socialudvalget

Til: Social- og integrationsministeren

Dato: 26. november 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 61
Ministeren bedes uddybe, hvad ministeren konkret mente på det åbne samråd
i Socialudvalget d. 22. november, om at det ikke ville være lovligt, hvis Aarhus
Kommune gennemførte alle de tiltag på besparelser af BPA-ordningen, som
de har fremlagt. Kan ministeren specificere, hvilke dele af tiltagene der ikke
kan være lovlige at gennemføre og under hvilke betingelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Andersen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 14. december 2012.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand
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